

组屋区里的设施（四）



我家附近有座民众俱乐部。
居民可以去那里参加各种各样的活动和课程。

There is a Community Club near my house.
Residents can go there to participate in a variety of activities and courses.

民众俱乐部的课程学费都很便宜，
想学新技能的居民都可以报名参加。

The courses provided are all very affordable,
residents who wish to learn new skills can sign up and participate.

我去那里补习，还有学绘画和书法。

I go there for tuition, as well as learn drawing and calligraphy.

爷爷和奶奶在那里上课学英文，也学用手机和电脑。

现在他们学会上网，也认识了新朋友。

他们可以和朋友一起聊天，生活更开心。

Grandpa and grandma go there for English lessons, they also learn how to use the mobile phone and computer.

They now know how to go online, and also made new friends.

They can chitchat with their friends, this makes them happier.

妈妈去民众俱乐部参加舞蹈和烹饪比赛，得过几次奖。

My mother goes to the Community Club to participate in Dance and Cooking competitions, she has won some prizes before.

民众俱乐部丰富了居民的生活，真是居民的好去处。

The Community Club enriches the lives of residents, it is really a good place for them to visit.